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Erhvervsudvalget

Til:

Dato:

Økonomi- og erhvervsministeren

7. juli 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 173
Ifølge artikel i Berlingske Tidende: "Spar Nord vil bruge statspenge på opkøb" 
30/6-09 har Spar Nord Bank givet udtryk for, at den er med i ansøgerfeltet til 
bankpakkerne. Statslånet skal bl.a. bruges til at opkøbe Fionia Bank. Mener 
ministeren, at dette er formålet med bankpakkerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Niels Sindal (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på niels.sindal@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand
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